



PROTOKOLL
Styrelsemöte
20240902 Teams

Närvarande:	Lars-Åke Sjökvist	Ordförande
	Vivianne Lindstam	Sekreterare
	Göran Carnander	Kassör
	Per Fransson	Tävlingskommittén
	Sonny Myrefelt ej närv.	Ledamot MTBO kommittén
	Mikael Trofast	Ledamot U/J kommittén
	Magnus Svensson	Konsulent
	Siv Bergander ej närv.	Hedersledamot /valberedningen

§ 1 Mötets öppnande

Ordföranden Lars-Åke Sjökvist hälsade välkommen och öppnade mötet. Dagordning och föregående mötesprotokoll godkändes.

§ 2 Valberedningens förslag, justerat

Mötet godkänner justeringen.

§ 3 Kompassriktning 2030 Småland

Mötet beslutar att via kansliet fortsätta bevaka leveransen av statistik från SOFT, Lars Greilert och SOFTs hemsida. Då vi på novemberkonferensen kan visa om någon förändring skett sedan föregående år i Småland. Vi gör en analys före konferensen som föreningarna får komplettera med synpunkter.

§ 4 Novemberkonferensen 23 nov. program? Mötet beslutar att åter fundera på förslag till gemensam programpunkt, gärna med föreläsare. Förslag finns om uppföljning av UP 2023. Vi väljer något av de webinarier som SOFT-styrelsen genomfört finns flera aktuella ämnen. Vi visar den och följer med kort dialog.

§ 5 Para-Idrott RF/SISU

Motionskommittén Pahn Gardhem önskar delta på RF/SISU:s information gällande Paraidrottens grunder.

§ 6 Smålands värdetävlingar, O-ringen 2024 och 2025, Sprint-SM 2025, 10MILA 2026 (rapporter)

2024 Magnus redogjorde kort, möte den 18/9, det har fungerat bra i stort. Pga. de stora vattenmassorna i (Döderhultsdalen) campingen tillkommer oförutsedda kostnader, ännu oklart. Utvärdering sker i Jönköping den 3-4/9.

2025 Göran säger att lagret ligger kvar i Hultsfred, alternativ närmare Jönköping har ännu inte hittats. I övrigt rullar projektet på och det finns frågor kvar att lösa.

Sprint-SM karta klar Växjö OK för 2025.

2026 Inga avtal klara ännu. Kartrevidering pågår. Tävlingsområdet avlyst i Eventor.

Ledningsansvariga saknas hittills, tidigare arbetsgrupp upprätthåller gällande handlingsplan.



§ 7 Ekonomi

Följer budget.

§ 8 Ordförande

SOFT har tillsammans med distrikten avvecklat gruppen ”Om tips för utveckling”. I övrigt träffas distriktsordförandena 1 ggn/månad digitalt.

§ 9 Sekreterare

Processa kommunikationspolicy för Smålands OF.

§ 10 Tävlingskommittén

- a. Smålandskavrens skyltar? **mötet föreslår** att avyttra skyltarna.
- b. Remiss banlängder-tider. **Mötet uppdrog** åt Magnus Svensson och Per Fransson att svara på remissen från SOFT.
- c. Remiss kartkontroll? **Mötet uppdrog** åt Per Fransson svarar på remissen från SOFT.
- d. Långsiktig fördelning av internationella (beviljade) och nationella nivå 1 arrangemang. **Mötet uppdrog** åt Magnus Svensson tillsammans med tävlingskommittén att ge återkoppling på SOFTs förslag.
- e. Tävlingar 2025, Magnus rapporterar om hur det ser ut för Småland.

§ 11 Ungdom/Juniorkommittén

- a. Rankingansvarig? **Mötet beslutade** att uppgiften hör till U/J även i fortsättningen. Under tiden kommittén planerar sin verksamhet med nyvalda ledamöter, stöttar kansliet upp med arbetsuppgiften.
- b. Tävlingar 2025, Pölder Cup 10 arrangemang, hur ser vi på konceptet?

§ 12 MTBO kommittén

Ej närvarande.

§ 13 Bredd/Motionskommittén

Rapport från Pahn.

§ 14 Valberedningen

Ej närvarande.

§ 15 Konsulent

RF/SISUs Mikael Fagerström lämnar SmOF som kontaktperson kommer att byta tjänst. Vi får Maria Hill som ny kontaktperson.

§ 16 Övriga frågor

RF/SISUs workshop den 10/9 om Ungdomsdeltaktighet i styrelser SDF.

§ 17 Nästa möte

Den 25/9 Teams kl. 19.00.

Möten under 2024 den 23/10 och den 7/12.



Första möte 2025: den 5/2

Styrelsemöten genomförs digitalt alternativt fysiskt. Eller hybridmöten då Småland är stort för resor över en kväll.

Ordförande

Sekreterare

Lars-Åke Sjökvist

Vivianne Lindstam